

No. 9262. INTERNATIONAL COFFEE AGREEMENT, 1968. OPEN FOR SIGNATURE AT NEW YORK FROM 18 TO 31 MARCH 1968¹

N° 9262. ACCORD INTERNATIONAL DE 1968 SUR LE CAFÉ. OUVERT À LA SIGNATURE À NEW YORK DU 18 AU 31 MARS 1968¹

NOTIFICATION of fulfilment of constitutional procedures for acceptance of the Agreement as extended with modifications until 30 September 1975² (resolution No. 264 of the International Coffee Council).

Received on:

30 November 1973

UNITED STATES OF AMERICA

NOTIFICATION de l'accomplissement des procédures constitutionnelles requises pour l'acceptation de l'Accord tel que prorogé avec modifications jusqu'au 30 septembre 1975² (résolution n° 264 du Conseil international du café).

Reçue le:

30 novembre 1973

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 647, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 9 to 11, as well as annex A in volumes 861 and 893.

² *Ibid.*, vol. 893, p. 350.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 647, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 9 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 861 et 893.

² *Ibid.*, vol. 893, p. 357.